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Oturumunda Silivri Köylerinde yaşanan su tarifesi sorunu ile ilgili açıklamaları 

 

“İstanbul’daki köylerimizde yaşayan vatandaşlarımızın, çiftçilerimizin, hayvancılarımızın, 

İSKİ’nin tarife yönetmeliğinden dolayı uğradığı mağduriyeti sizlerle paylaşmaya ve konu ile 

ilgili yazılı teklifimizi meclis başkanımıza vermek adına söz aldım. Bilindiği üzere 

Büyükşehir Yasası ile Büyükşehir’in hizmet alanları valiliklerin hizmet alanlarına 

genişletilmiş olup, köy tüzelkişilikleri kaldırılıp mahalleler oluşturuldu. Köylerde yaşayan 

vatandaşlarımızın bir takım handikapları oldu. Bunların başında da İSKİ’nin tarife 

yönetmeliğinden kaynaklanan problemler geliyor. Kadıköy’de, Bakırköy’de veya İstanbul’un 

başka bir ilçesinde yüzme havuzundaki su ile Silivri’nin, Şile’nin, Arnavutköy’ün, 

Çatalca’nın köylerindeki çiftçinin su parasını aynı tarife üzerinden ücretlendiremezsiniz. Bu 

problemler yaşandığında bir önceki belediye başkanımıza ve İSKİ yönetimine ben buradan 

teşekkür etmek istiyorum. Bu problemler dile getirildiğinde İSKİ Genel Kurul Kararı ile tarife 

yönetmeliğinde değişiklikler yapılarak, bu suları normal tarifenin 4’te 1’ini yani yüzde 25’ini 

geçmeyecek şekilde 5 yıl süre ile onayladılar. Çiftçi, hayvancı, şuan 6 lira olan suyu 1.5 liraya 

kullanıyor. Ama maalesef ki 2019 yılında, geçen ay bu süre bitti. Şuan Silivri’deki 

muhtarlarım 6 liradan ödedikleri su faturalarını bana gönderdiler. Bu salonu varlıkları ile 

şereflendiren tüm meclis üyelerinin vicdanına sesleniyorum. Bu tarife yönetmeliğinin 5 yıl 

daha uzatılması gerekiyor. Bunu yapmazsak köy hayatını, üretimi, çiftçiliği, hayvancılığı 

bitirir, onları da kente ve ilçelere göçe zorlarız. Şuan 33 tane eski köyümüz, ben hala köy 

diyorum onlara, mahallemiz bundan etkileniyor. Arnavutköy 9, Silivri 6, Çatalca 12, 

Büyükçekmece 4, Sultangazi 1 ve Tuzla’daki 1 köyümüz şuan pahalı fiyattan su faturası 

ödemeye devam ediyor. Ben bu yüzden üretimi desteklemek adına İSKİ Genel Kurulu’nda 

çok hızlı karar alınarak bu su tarifesinin 5 yıl daha uzatılmasını istiyorum.’’ 


